
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 
 
Sted:   Afholdt på Skovbakkevej nr. 66 
Tidspunkt: Mandag den 19.08. 2013 kl. 20 
Til stede:   Mads Mølgaard, Allan Lyngsø, Morten Andersen, Niels 

Yde og Peter Mousing 
 

• Henvendelser til bestyrelsen 
 

• Økonomi 
 

• Grønt Udvalg 
 

• Eventuelt 
 

 
Ad 1 
Henvendelser til bestyrelsen: 
Leif Mikkelsen (109) har henvendt sig angående hullet/fordybningen i 
stamvejen ud for basketballbanen. Han har talt med entreprenør omkring 
problemet, og fået oplyst at der er en defekt ved kloakken. Der er tale om 
en hovedledning og det er kommunen, som har anlagt kloakken, hvorfor 
den bør bære ansvaret for udbedring. Kommunen kontaktes for at søge en 
løsning. 
 
Beboer har påpeget, at nr. 83 ingen afgrænsning har af sin grund ud imod 
fællesarealet. Det bevirker i visse tilfælde, at fodgængere fravælger at gå 
denne vej, i den tro arealet tilhører grundejeren. Grundejeren kontaktes for 
en dialog omkring etablering af skelmarkering, eks. levende hegn. 
 
Initiativgruppen Houlkær og Viborg Kommune har søgt Miljøministeriet om 
midler til lokalt tilpassede naturstrategier. Muligheden for at søge midler til 
Skovbakkevej afsøges ved en kontakt til Initiativgruppen Houlkær. 
 
Ad 2 
Alle husstande har betalt kontingent i 2013.  
 
Indestående i Vejfond er placeret risikofrit på aftaleindskud i 
pengeinstitutter. 
 
 
Ad 3 
Grønt Udvalg 



 

 

Der er indtil videre afholdt to arbejdsdage i år. Fremmødet har været godt 
og det er glædeligt at konstatere, at der er en øget opbakning til dagene. 
 
Der bestilles marksten til at stoppe passagen imellem nr. 15 og 17. Stenene 
lægges ved træerne over imod Engbakkevej.  
 
Ad 4 
Det er drøftet, om der skal iværksættes tiltag for at undgå revner i 
sivevejen, da det tidligere har været et problem. 
 


